3. stupeň přídavných jmen
a) Přídavná jména krátká (jednoslabičná a dvojslabičná zakončená na –ow, -y):
· přidáme the a příponu –eST:
· slow – the slowest (nejpomalejší)

· cheap – the cheapest (nejlevnější)

· long – the longest (nejdelší)

· hot – the hottest (nejpálivější) pozor: zdvojení koncové souhlásky

· happy – the happiest (nejšťastnější) pozor: změkčení y
b) Přídavná jména delší (ostatní dvojslabičná a víceslabičná):

· 3. stupeň tvoříme pomocí THE MOST:
· interesting – the most interesting (nejzajímavější)

· expensive – the most expensive (nejdražší)

Nepravidelná přídavná jména:
Good – better – the best (dobrý, lepší, nejlepší)

Bad – worse – the worst (špatný, horší, nejhorší)

Far – further – the furthest (vzdálený, vzdálenější, nejvzdálenější)

